
PROTOKÓŁ NR 0063/1/2-5/08 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Miejskiej 

w dniu 13 maja 2008 roku 

 

Obecni: 

według załączonej listy obecności (załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Perspektywa rozwoju dróg i chodników w latach 2008-2010. 

2. Wnioski i zapytania. 

3. Informacje Burmistrza. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Przyjęcie protokołu nr 0063/1/2-4/08 z posiedzenia komisji w dniu 15.04.2008 r. 

 

Przewodniczący komisji – Andrzej Bibrzycki przywitał zaproszonych gości, 

Burmistrza, Zastępcę Burmistrza oraz członków komisji. 

Stwierdził, że posiedzenie komisji zostało zwołane prawidłowo oraz obecnych jest 

ponad 50% członków komisji wobec tego może ona podejmować wiążące wnioski. 

Następnie przedstawił wyżej podany porządek posiedzenia, który został przyjęty 

jednogłośnie, przy 8 głosach za. 

 

 

Ad. 1. 

Naczelnik Wydziału GK – Jan Stocki poinformował, że na terenie Bierunia znajdują 

się drogi o łącznej długości ~ 99,88 km zaliczane do 4 kategorii dróg publicznych: 

-  droga krajowa nr 44 o łącznej długości 10,347 km – aktualny stan techniczny     

jest bardzo dobry, 

- drogi wojewódzkie o łącznej długości 4,315 km – remontu kapitalnego wymaga 

odcinek ul. wawelskiej od skrzyżowania z ul. warszawską do torów kolejowych 

oraz przepusty drogowe w ciągu ul. turystycznej, 
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- drogi powiatowe o łącznej długości 19,924 km – stan techniczny tych dróg                

jest zły, za wyjątkiem ul. Bogusławskiego od skrzyżowania z ul. Warszawską                      

do granicy z gminą lędziny, 

- drogi gminne o łącznej długości 65,30 km – stan techniczny tych dróg                                       

nie jest najlepszy. 

Jednocześnie przypomniał o zamierzeniach remontowych oraz uzgodnionych                                          

na posiedzeniu komisji gospodarki miejskiej w dniu 18.03.2008 r. Remontach dróg 

gminnych i wewnętrznych w 2008 roku na łączną kwotę 503.000,- zł. 

 

W czasie dyskusji, w której wziął udział Przewodniczący Rady – H. Skupień                    

Oraz Radni: A. Baron, J. Wieczorek, A. Bibrzycki, J. Juda, J. Knopek, F. Zawisz,                            

S. Ficek między innymi: 

- zaproponowano, aby z każdej dodatkowej kwoty, która wpłynie do budżetu 

przeznaczać 10% na remonty dróg, 

- przypomniano o zasadzie wynikającej z zapisu okołobudżetowego, dotyczącej 

przeznaczania dodatkowych środków finansowych na remonty dróg i chodników, 

która nie jest realizowana, 

- zwrócono uwagę na potrzebę planowania w każdym budżecie większych środków 

finansowych na remonty dróg, 

- zaproponowano podjęcie rozmów i wspólnych działań z zarządcami wspólnot 

mieszkaniowych w zakresie remontu ciągów komunikacyjnych na osiedlach  

mieszkaniowych (chodników i dojść do budynków), 

- zasugerowano, aby co roku w budżecie przeznaczać co najmniej 2 mln zł                      

na remonty dróg i chodników, 

- zaproponowano, aby część środków ze sprzedaży działek przeznaczać                

na infrastrukturę drogową w rejonie gdzie zostały one sprzedane, 

 

W podsumowaniu powyższego tematu komisja jednogłośnie,                                   

przy 12 głosach za, przyjęła następujący wniosek: 
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Wniosek 1 

Komisja gospodarki miejskiej wnioskuje do burmistrza o zaplanowanie                             

w budżecie na 2009 rok co najmniej 2 mln zł, a w roku 2010 kwotę proporcjonalnie 

wyższą z przeznaczeniem na remonty dróg i chodników. 

 

 

Ad. 4. 

Naczelnik Wydziału IMiR – K Janota szczegółowo omówiła wady i zalety               

wariantowej koncepcji rozbudowy i przebudowy przedszkola nr 1 w Bieruniu. 

Udzieliła odpowiedzi na pytania radnych: J. Knopka i A. Barona. 

 
Komisja większością głosów, przy 10 głosach za, 1 wstrzymującym przyjęła 

następujący wniosek: 

 

Wniosek 2 

Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie zaopiniowała ii wariant dokumentacji 

projektowej rozbudowy i przebudowy przedszkola nr 1 w Bieruniu Starym. 

 

 

Ad. 3. 

Zastępca Burmistrza wniósł o zajęcie stanowiska odnośnie wniosku Nadleśnictwa 

Katowice  w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz gminy Bieruń dwóch 

budynków zlokalizowanych przy ul. Wylotowej 59.  

Udzielił dodatkowych szczegółowych informacji w powyższym zakresie. 

 
Komisja po dyskusji, w której udział wzięli radni: A. Baron, S. Kulski jednogłośnie, 

przy 11 głosach za, przyjęła następujący wniosek: 

 
Wniosek 3 

Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie zaopiniowała wniosek Nadleśnictwa 

Katowice w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz gminy Bieruń budynków 

zlokalizowanych przy ul. Wylotowej 59 z równoczesnym wystąpieniem o przekazanie 

iii części grobli od ul. Wylotowej do rzeki Mlecznej. 
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Ad. 4. (c.d.) 

Naczelnik Wydziału GPN – K. Trzońska wniosła o zaopiniowanie następujących 

projektów uchwał: 

a) w sprawie zbycia w drodze przetargu nieograniczonego prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości zabudowanej, położonej w Bieruniu przy                         

ul. Chemików. 

 
 komisja po dyskusji, w której udział wzięli radni: S. Kulski. J. Wieczorek,               

A. Baron jednogłośnie, przy 11 głosach za, przyjęła następujący wniosek: 

 
Wniosek 4 

Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                   

w sprawie zbycia w drodze przetargu nieograniczonego prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości położonej w Bieruniu przy ul. Chemików. 

 

b) w sprawie nabycia na rzecz gminy Bieruń nieruchomości stanowiące: część 

istniejącej drogi dojazdowej – ul. Staromłyńskiej; drogę dojazdową – boczną                

ul. Rędzinnej i boczną ul. Barańcowej; część wewnętrznej drogi dojazdowej               

w rejonie ul. Dąbrówki.  

 
Komisja jednogłośnie, przy 10 głosach za, przyjęła następujące wnioski: 

 
Wniosek 5 

Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                  

w sprawie nabycia na rzecz gminy Bieruń nieruchomości przeznaczonych pod 

istniejące drogi, tj.: ul. Staromłyńską, boczną ul. Rędzinnej, boczną                       

ul. Barańcowej oraz nieruchomości stanowiącej część wewnętrznej drogi 

dojazdowej w rejonie ul. Dąbrówki. 

 
Wniosek 6 

Komisja Gospodarki Miejskiej wnioskuje do burmistrza o zajęcie stanowiska                

w sprawie boiska przy ul. Barańcowej w Bieruniu. 

 



- 5 - 

 

c) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w rejonie ul. Bojszowskiej. 

 
 Komisja po dyskusji, w której głos zabrali radni: S. Kulski, A. Baron,                                 

J. Wieczorek, S. Ficek oraz Przewodniczący Rady jednogłośnie,                          

przy 10 głosach za, przyjęła następujące wnioski: 

 
Wniosek 7 

Komisja Gospodarki Miejskiej wnioskuje do burmistrza miasta,                                

aby w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego umieścić zapis            

w brzmieniu: „ogrodzenia nieruchomości lokalizować w liniach rozgraniczających 

dróg istniejących i planowanych” 

 
Wniosek 8 

Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                        

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w rejonie ul. Bojszowskiej. 

 

d) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w rejonie ul. Borowinowej. 

 
 Komisja jednogłośnie, przy 10 głosach przyjęła następujący wniosek: 

 
Wniosek 9  

Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

położonego w rejonie ul. Borowinowej. 

 

e) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu położonego w rejonie ul. Majowej, Jagiełły I Porąbek. 

 
Komisja jednogłośnie, przy 9 głosach za, przyjęła następujący wniosek: 
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Wniosek 10 

Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                    

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenu położonego w rejonie ul. Majowej, Porąbek I Jagiełły. 

 

 

Ad. 3. (c.d.) 

Zastępca Burmistrza wniósł o zajęcie stanowiska odnośnie wniosku Agencji 

Nieruchomości Rolnych  w sprawie nieodpłatnego przekazania na rzecz gminy 

Bieruń mieszkań w budynkach przy ul. Hodowlanej w Bieruniu.  

Udzielił dodatkowych szczegółowych informacji w powyższym zakresie. 

 
Komisja po dyskusji jednogłośnie, przy 10 głosach za, przyjęła następujący wniosek: 

 
Wniosek 11  

Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie zaopiniowała sprawę nieodpłatnego 

przejęcia od agencji nieruchomości rolnych mieszkań w budynkach przy                     

ul. Hodowlanej pod warunkiem przekazania całości terenu pod strefę. 

 

 

Ad. 4. (c.d.) 

1. Przewodniczący Rady poinformował, że został opracowany wstępny projekt 

stanowiska dotyczący górnictwa, zawierający ustalenia wypracowane                         

na komisjach problemowych, który zostanie przedstawiony na sesji w maju br.        

do przyjęcia przez radę. 

 

2. Przewodniczący komisji zapoznał z pismem zarządcy cmentarza komunalnego w 

Bieruniu dotyczącym wywozu śmieci z cmentarza (pismo w załączeniu 

protokołu). 

 
 Zastępca Burmistrza poinformował, że są prowadzone rozmowy pomiędzy 

Urzędem Miasta i Zarządcą cmentarza w tej sprawie. 
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3. Radny A. Baron zgłosił potrzebę usunięcia śmieci wokół łysiny oraz ustawienia 

tablic „zakaz palenia ognisk”. 

 

4. Radny Cz. Matyjasik zawnioskował o częstsze patrole straży miejskiej okolic 

przedszkoli i szkół wieczorami. 

 

5. Przewodniczący Rady – H. Skupień zwrócił uwagę na potrzebę ustawienia 

tablic informacyjnych dotyczących użytkowania obiektów. 

 

 

Ad. 5. 

Protokół nr 0063/1/2-4/08 z posiedzenia komisji w dniu 15.04.2008 r. został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  
Janina Berger 

 

 

 


